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ЗАПИСНИК 

 

са 9. седнице  скупштине Удружења геодетских и грађевинских школа 

 одржане 14.05.2016. године 

 

Скупштина Удружења геодетских и грађевинских школа одржана је у Суботици, у 

Политехничкој школи. 

Скупштини Удружења геодетских и грађевинских школа присуствовали су следећи 

чланови: 

 

1. др Станко Матић – председник Удружења, Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ 

Нови Сад 

2. Драган Пантовић- потпрeдседник Удружења, Техничка школа Чачак 

3. Васко Николов - секретар   Удружења, Шумарска школа  Краљево 

4. Исо Планић - Политехничка школа  Суботица 

5. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица 

6. Иван Петровић - Техничка школа „Милева Марић Ајнштајн“ Нови Сад 

7. Марија Радић – Геодетска техничка школа Београд 

8. Надежда Миловановић- Политехничка школа „Милутин Миланковић“Крушевац 

9. Драган Настић - Политехничка школа „Милутин Миланковић“Крушевац 

10. Тања Јоцић-Стаматовић - Грађевинска техничка школа „Бранко Жежељ“ Београд 

11. Драгана Радовановић- Грађевинска школа Београд 

12. Ружица Стојић - Архитектонска техничка школа Београд 

13. Милан Вукић- Техничка школа Књажевац 

14. Александар Ракићевић - Грађевинска техничка школа „Бранко Жежељ“ Београд 

15. Иван Марић – Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице 

16. Ирена Госпавић - Техничка школа „Радоје Љубичић“  Ужице 

17. Дејан Антић - Електротехничка и грађевинска  школа „Никола Тесла“ Јагодина, 

18. Војин Булатовић -  Грађевинска школа  Београд 

19. Ђока Филиповић- Посавскотамнавска средња школа Владимирци 

20. Југослав Богићевић - Техничка школа „23 мај“ Панчево 

21. Миојла Николић-Ковачевић- Шумарска школа  Краљево 

22. Татјана Влајковић- Шумарска школа  Краљево 

23. Владан Маринковић- Шумарска школа  Краљево 

24. Тихомир Симеуновић- Техничка школа Чачак 

25. Гордана Радојевић- Прва техничка школа Крагујевац 

26. Милена Новаковић- Техничка школа Лозница 

27. Милка Андрић- Техничка школа Лозница 

28. Вера Милићевић- Техничка школа Лозница 

29. Ковиљка Стојановић- Техничка школа Власотинце 

30. Наташа Леловић- Школа за бродарство, бродоградњу и хидроградњу Београд 

31. Хилда Гилице- Техничка школа Ада 

32. Габриела Колар-Техничка школа Ада 

33. Ева Машуловић- Техничка школа Ада 
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34. Анастазија Деме - СТШ“Јожеф Шинковић“ Бачка Топола 

35. Вања Томашев - Средња стручна школа „ Милош Црњански“ Кикинда 

36. Надица Јовановић- Политехничка школа „Милутин Миланковић“Крушевац 

37. Златко Радовановић- ЕТШ „ Никоола Тесла“ Зрењанин 

38. Милан Бекић- Техничка школа Шабац 

39. Мира Тумбас- Политехничка школа Суботица 

40. Гојко Бановић – руководилац Центра за средње стручно образовање  и образовање 

одраслих – ЗУОВ 

 

 

За Скупштину Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је следећи: 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. Усвајање записника са предходне седнице, известилац Васко Николов, секретар Удружења 

2. Извештај о раду удружења и финансијски извештај у претходном периоду – известилац др 

Станко Матић председник Удружења; 

3. Предлог  за измену Статута Удружења - известилац др Станко Матић председник 

Удружења и Васко Николов, секретар Удружења; 

4. Актуелности у подручју рада - известилац Гојко Бановић, руководилац центра за стручно 

образовање и образовање одраслих-ЗУОВ; 

5. Коментар  плана уписа за школску 2016/2017. годину; 

6. Избор руководства Удружења за наредни мандатни период; 

7. Стручно усавршавање чланова Удружења; 

8. Текућа питања 

 

Пошто  је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање, председник Удружења  

др Станкo Матић  је предложио дневни ред, који је претходно усаглашен на седници Извршног 

одбора Удружења одржаној дана 13.05.2016. године.  

Пошто није било примедби, дневни ред је усвојен у целини једногласно.  

У уводној речи поздравио је присутне чланове Скупштине, као и домаћине 27. Републичког 

такмичења геодетских и грађевинских школа Србије, Политехничку школу Суботица и захвалио 

им на срдачном гостопримству. 

Исо Планић, директор Политехничке школа такође је поздравио све присутне, пожелео 

угодан боравак у Суботици. 

 

АД 1.  

Записник  са  претходне седнице је усвојен једногласно и без примедби.  

Драгана Радовановић- директорка Грађевинске школе Београд је затражила да се записници 

достављају на е-маил директора школе, што је уважено. 

Такође је констатован назив Техничке школе из Лознице. 

 

 

АД 2.  

Председник Удружења др Станкo Матић, је поднео Извештај о раду Удружења  у 

претходном периоду.  

Одржано је 8. седница скупштине Удружења,  13. седница Извршног одбора, као и две 

седнице секретаријата. Донет је нови Статут, као и сва потребна нормативна акта Удружења, на 

основу којих је уређен рад Удружења и органа Удружења. Осим реализације планираних 

активности Удружења, важно је напоменути да је Удружење реализовало и семинар у сарадњи са 



Грађевинским факултетом у Суботици, као и да је остварена сарадња са високошколским 

установама у Републици Србији.  

Такође је остварена сарадња са школама из Словеније, Хрватске, Босне и Херцеговине-

Републике Српске, Црне Горе, и Мађарске. Остварен је контакт и са школом у Скопљу. 

Остварени су контакти  са високошколским установама у циљу признавања резултата са 

такмичења и ту постоје позитивне најаве од стране неких високошколских установа. 

Наглашено је да је остварена изузетно добра сарадња са Заводом за унапређивање 

образовања и васпитања, као и са Националним просветним саветом. 

Управа Удружења се врло штедљиво односила према прикупљеним средствима од 

чланарине,  тако да су трошкови минимални и сведени на најмању могућу меру. Тренутно на 

рачуну Удружења има 531,000.00 динара. 

Проблем представља нередовно измиривање чланарине од стране појединих школа ( 14 

школа није измирило чланарину за 2015. годину), па се упућује апел школама које то нису урадиле 

да измире своје обавезе,  јер су средства неопходна да би се омогућио наставак планираног  

стручног усавршавања наставника. 

У дискусији која је потом уследила присутни су изрекли низ похвала на рад руководства 

Удружења, исказану ефикасност, као и ажурност. Потребно је укључити све заинтересоване за рад 

у Удружењу, као нужан предуслов још бољег рада и  остваривања квалитативног помака,  посебно 

битног у времену које  предстоји. 

Сугестије су,  да се рад Удружења у наредном периоду базира више на стручном 

усавршавању наставника, изради приручника и наставних средстава, уџбеника, плану уписа, 

наставним плановима и програмима, а да такмичење буде у много мањој мери епицентар дешавања 

рада Удружења. 

Извештај о раду је једногласно усвојен. 

 

АД 3. 

Председник Удружења др Станкo Матић је указао, да би сходно пословима  који очекују 

Удружење у времену које предстоји, након анализе на Извршном одбору,  требало приступити 

изменама и допунама Статута Удружења. Идеја је да се у рад Извршног одбора укључе директори 

појединих школа који су показали интересовање за рад Удружења и да се на тај начин побољша 

рад. 

 Такође је предложио, да  предлог измена и допуна  Статута, као и предлог чланова  

Извршног одбора,  да ново „уже“ руководство Удружења, с обзиром да се председник, 

потпредседник и секретар бирају на Скупштини.  

 Драгана Радовановић- директорка Грађевинске школе Београд је предложила да „владу“ 

Удружења предлаже председник Удружења. 

 Након краће дискусије Скупштина је једногласно усвојила одлуку како је и предложено, да 

председник Удружења има обавезу да до следеће Скупштине припреми све предлоге како за 

промену Статута, тако и за  чланове Извршног одбора. 

 

 

АД 4. 

Гојко Бановић - руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих  је  

изнео актуелне информације  везане за подручје рада геодезија и грађевинарство: 

-  стандарди за израду уџбеника, приручника и наставних средстава  су урађени, и  

чекају усвајање на Националном просветном савету, 

- неопходно је да се  Удружење активно укључи, као и школе (стручна већа) да би се  

превазишао проблем  са уџбеничком литертуром. Један од начина је израда адекватних 

приручника, као и других наставних материјала. Било би  неопходно да се се преко Удружења 

штампају одговарајући приручници и наставни материјали (школе чланице које имају графичку 

струку), да би трошкови били мањи, 



- независно од секторског већа треба да крене  припрема за реализацију наставног плана и  

програма за образовни профил грађевински техничар, па руковоство Удружења има доста обавеза 

у наредном периоду; 

-  постоји могућност да се преко међународних организација (ГИЗ) уђе у пројекат израде  

наставних планова и програма за трогодишња занимања (занате), при чему би се ишло на варијанту 

укрупњавања занимања (више исхода и компетенција); 

Драган Пантовић-потпредседник Удружења, је предложио да се Удружење укључи у 

делимично финансирање акредитације семинара, као и у организацију реализације стручних 

семинара. Неопходно би било да се формира тим на нивоу Удружења који би се бавио том 

проблематиком. 

У дискусији је истакнуто да постоји добра воља  директора школа да и финансијски 

помогну наставнике који желе да пишу уџбенике,  приручнике и наставне материјале, али да и 

удружење на адекватан начин стимулише те активности. 

 Скупштина је усвојила предлог. 

 

 АД 5. 

Председник Удружења др Станкo Матић , је коментарушићи проблеме везане како за 

прелиминарни план уписа, тако и за објављени  план уписа,  истакао да већ дужи низ година наше 

подручје рада не добија адекватан третман кроз план уписа, па је неопходно у наредном периоду, 

кроз контакте како са Министарством просвете, тако и Привредном комором Србије, радити на 

томе да се стање промени на боље.  

Посебно је евидентан проблем у школама са више подручја рада где је подручје рада 

геодезија и грађевинарство у подређеном положају и  долази до смањивања броја одељења управо 

ту. 

У дискусији је истакнуто да је неопходно направити, у договору са социјалним партнерима 

и систем трогодишњих занимања чиме би се побољшала „конкурентност“ међу ученицима, али 

остварио и већи интерес социјалних партнера да активно подрже, кроз стипендије, помоћ при 

набавци уџбеника и опреме, упис ученика у врло дефицитарна занимања. 

Такође је неопходно анимирати и локалну заједницу, као и ресорно министарство 

грађевина, како би се на тај начин поправила ситуација у погледу уписа у подручје рада. 

 

АД 6. 

С обзиром да мандат председника,  потпредседника  и секретара истиче, председник 

Удружења др Станко Матић, је обавести чланове Скупштине, да су чланови  Извршног одбора на 

седници одржаној 13.05.2016. године, утврдили предлог да се досадашњем руководству Удружења 

продужи мандат. 

Након тога је отворио дискусију,  и дао могућност да и други истакну кандидатуре. 

С обзиром да није било других предлога, стављен је предлог да се Скупштина изјасни о 

предлогу Извршног одбора и да се гласање обави јавно, што су чланови Скупштине и прихватили. 

Потом се приступило гласању. 

1. да се за председника Удружења у наредном мандатном периоду изабере др Станко 

Матић. ( 1 уздржан сви остали за); 

2. да се за потпредседника Удружења изабере Драган Пантовић ( 1 уздржан сви остали 

за); 

др Станко Матић је захваљујући се на указаном поверењу, „констатовао“ да на месту 

секретара задржава Васка Николова што је Скупштина прихватила. 

   

 

 

 

 



АД 7. 

 Драган Пантовић, потпредседник Удружења, је казао да постоји проблем стручног 

усавршавања наставника и да у наредном периоду Удружење треба активније да ради на том 

плану. Семинар који је реализован на Грађевинском факултету у Суботици је пример добре праксе, 

али да је неопходно укључити и друге заинтересоване високошколске установе.  

 У дискусији је речено да је број стручних семинара у Каталогу недовољан и да је неопходно 

у наредном периоду организовати већи број окупљања наставника стручних предмета, у циљу 

едукације, што ће сигурно допринети и квалитетнијој настави стручних предмета у школама. 

 Скупштина је усвојила предлог да руководство Удружења, у наредном периоду, сачини 

предлоге везане за организацију стручног усавршавања и достави школама. 

 

АД 8. 

 Договорено је да се на Извршном одбору утврди предлог домаћина 28.Републичког 

такмичења геодетских и грађевинских школа Србије. 

 

 Након што је исцрпљен дневни ред Скупштина је завршила рад. 

 

 

           

 

 

                
 

 

 

  

 


